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2018-07-20 10:23Katarina_grunden

2018-07-22 11:06Ulf_ostlund

2018-07-22 18:56Mats_edstrom

2018-08-09 14:21Jonas_lundgren

2018-09-02 10:47Mickesund

2018-09-02 10:47Mickesund
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Behåll träden. Punkt. Vi har redan ett bibliotek. Det räcker. Näringsprojektet vet jag för lite om för att
tycka något. Tips! Den här frågan innehåller tre frågor. Det hade vart bättre med tre röstningsbara
inlägg ??

Behåll träden. Punkt. Vi har redan ett bibliotek. Det räcker. Näringsprojektet vet jag för lite om för att
tycka något. Tips! Den här frågan innehåller tre frågor. Det hade vart bättre med tre röstningsbara
inlägg ??

Låt träden vara kvar, ordna till en fräsch gångväg under kronorna istället för grus och slask. Bygg för
bövelen inte någon brygga längs vattnet som ändå blir tillhåll för bottenmetare och festprissar.

Ja stoppa galenskaperna, det finns mycket mer ställen som är klokare att lägga pengarna på.

Spara Gävle sluta bygg bevara de gamla

Årum, vilken mardröm. Träd är heliga, rör dem inte under några som helst omständigheter !!!!!
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2018-07-18 10:3819flora47

2018-07-18 11:45Leif_baltazars

2018-07-18 12:38Hasse_peter

2018-07-19 21:50Kicki_holmkvist

2018-07-19 22:15Christer_carlsson

2018-07-20 09:42Corry_westland

Tycker att det är på tiden att vi Gävlebor får någon som kan röra om i " Grytan "

Tack o lov för Internet. Blir en helt annan transparens, till båtnad för medborgarna.

Tycker det ska stoppas finns andra sätt att andvända pengarna till!

Det får vara nog nu. Man har tafsat tillräckligt på VÅR stad. Det är VI medborgare som bestämmer.
Det ena beslutet efter det andra kommer över våra huvuden. Nu ska de bli slut på de. Gävle ska
styras av Gävlebor.

Vi behöver inga fler politiker monument!

Jag håller helt och hållet med Hasse Peter.


